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Ärendelista  2018-10-09

§ 216 Presidiemöte med barn- och 
utbildningsnämnden 

§ 217 Ny förskola i Hultsfreds tätort - antal 
platser för projektering

§ 218 Utökning av förskola i Virserum 2018/145

§ 219 Gemensamt presidiemöte med barn- och 
utbildningsnämnden, socialnämnden samt 
ekonomikontoret 

§ 220 Presidiemöte med socialnämnden 

§ 221 Motion från John Hoffbrink och Lisbeth 
Hoffbrink, båda SD, angående dekalerna 
på kommunens bilar

2017/151

§ 222 Motion från Börje Helgesson, L, om att 
förstärka de årsrikas situation

2017/155

§ 223 Motion från S om utbildning för 
hemtjänstens personal i säkrare och 
tryggare bilkörning

2017/119

§ 224 Sammanträdesdagar för kommunstyrelsen 
och kommunfullmäktige 2019

2018/141

§ 225 Granskning av verkställigheten av 
kommunfullmäktiges beslut

2018/143

§ 226 Taxa för tobakstillsyn från 2019-01-01 2018/139

§ 227 Bonus - Dackarna

§ 228 Avtal om lokalvård 2018/136

§ 229 Hyresavtal ishallen i Virserum 2018-2019 2018/146

§ 230 Anmälningsärenden 2018 2018/1
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KSAU § 216/2018

Presidiemöte med barn- och 
utbildningsnämnden 
Beslut
Arbetsutskottet har mottagit informationen om det aktuella läget vad gäller 
förskola i kommunen.

Ärendebeskrivning
På mötet deltar barn- och utbildningsnämndens andre vice ordförande 
Mikael Lång och barn- och utbildningschef Martin Snickars. Vidare deltar 
representanter från projektgruppen och tjänstemän från Östra Smålands 
Kommunalteknikförbund för att lämna en rapport om planering av nya 
förskolan i Hultsfred. 

Skickas till
Barn- och utbildningsnämnden
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KSAU § 217/2018 Dnr 2108/65

Ny förskola i Hultsfreds tätort - antal platser för 
projektering
Beslut
Arbetsutskottet tillstyrker förslaget om att det tidigare beslutet ändras till att 
projektera för en ny förskola med plats för 190 barn enligt barn- och 
utbildningsnämndens förslag.

Vidare beslutar arbetsutskottet att ge uppdrag till barn- och 
utbildningsnämnden att göra en översyn för hur behovet av förskoleplatser 
ska tillgodoses med den nya förskolan för 190 barn samt den befintliga 
struktur som finns i Hultsfred.  

Sammanfattning
Den nya förskolan i Hultsfreds tätort ska projekteras för 190 barn istället 
för som tidigare 250 barn.

Ärendebeskrivning
En projektering för en ny förskola i Hultsfreds tätort pågår. Barn- och 
utbildningsnämnden beslutade 2018-04-25, § 42/2018, att föreslå att det 
projekteras för en ny förskola med plats för 250 barn. 

Projektgruppen har nu kommit fram till att antalet platser bör vara 190. 

Barn- och utbildningsnämnden har beslutat att föreslå att det tidigare 
beslutat ändras till att projektera för en ny förskola med plats för 190 barn.

Beslutsunderlag
Tjänsteskrivelse från Martin Sickars 2018-09-19
Barn- och utbildningsnämnden § 42/2018

Skickas till
Barn- och utbildningsnämnden
Östra Smålands Kommunalteknikförbund
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KSAU § 218/2018 Dnr 2018/145

Utökning av förskola i Virserum
Förslag
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige 
besluta om att en utökning vid Evahagens förskola i Virserum med två 
avdelningar får göras enligt förslaget. Engångskostnader uppgår till 
590 000 kronor. Kostnader för modulhyra uppgår till 605 000 kronor per år. 
Kostnader för personal uppgår till 3 225 000 kronor per år.  

Sammanfattning
Kön till förskolan i Virserum har ökat under 2017 och 2018 och antalet 
förskoleplatser kommer inte att räcka till. Barn- och utbildningsnämnden 
föreslår kommunfullmäktige att besluta om en utökning genom att hyra en 
modul med två avdelningar som placeras vid Evahagens förskola i 
Virserum.

Ärendebeskrivning
Evahagens förskola i Virserum har sedan öppningen av nya förskolan i 
mars 2017 haft kö. Den nya förskolan har gett nya pedagogiska möjligheter 
som förskolechefen tillsammans med personalen har utvecklat sedan starten 
av nya Evahagen. 

Trots att den nya förskolan har möjlighet att ta emot fler barn än den gamla 
har kön till förskolan ökat under 2017 och 2018. Förskolan har ökat från 
fyra till fem avdelningar under våren 2018 men antalet platser räcker ändå 
inte till.

Evahagens förskola kommer att vara full i början av oktober och i dagsläget 
är det 47 barn i kö. Kön kommer troligtvis att öka under vintern och risken 
är stor att de vårdnadshavare som ska förvärvsarbeta inte kommer att kunna 
erbjudas plats. 

Förvaltningsledningen har i samverkan med förskolecheferna analyserat 
kösituationen och förslag till lösning är att utöka Evahagens förskola med 
två avdelningar i en modul i nära anslutning till befintliga förskolan. 

Genom att placera modulen vid Evahagens förskola kan besparingar och 
samordningsvinster göras. 
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Utemiljön, kök och matsal kommer att vara gemensam för samtliga 
avdelningar. Även personalrum, konferensrum och vissa gemensamma 
utrymmen kommer att användas gemensamt. 

Kostnaderna för markarbete kommer att bli billigare eftersom en hel del är 
förberett sedan tidigare. Vatten och avlopp finns redan framdraget till 
platsen där modulen ska placeras.

Engångskostnader bestående av markberedning, el, nätverk, bygglov, staket 
och inventarier uppgår till en kostnad av 590 000 kronor. 
Personalkostnader uppgår till 3 225 000 kronor per år och hyra av modul 
uppgår till 605 000 kronor per år med ett avtal på tre år.

Barn- och utbildningsnämnden beslutade § 80/2018 att föreslå kommun-
fullmäktige besluta att en utökning vid Evahagens förskola i Virserum med 
två avdelningar får göras enligt förslaget. Engångskostnader uppgår till 
590 000 kronor. Kostnader för modulhyra uppgår till 605 000 kronor per år. 
Kostnader för personal uppgår till 3 225 000 kronor per år

Beslutsunderlag
Tjänsteskrivelse från Martin Snickars 2018-09-07
Barn- och utbildningsnämnden § 80/2018

Skickas till
Kommunstyrelsen
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KSAU § 219/2018 Dnr 2018/

Delårsrapport per 2018-08-31 med 
helårsprognos för drift- och investeringsbudget
Förslag
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige 
att godkänna delårsrapport per 2018-08-31.

Sammanfattning
Ekonomikontoret presenterar uppföljning av delårsrapport per 2018-08-31 
för arbetsutskottet samt presidierna för socialnämnden och barn- och 
utbildningsnämnden. 

Ärendebeskrivning
Ekonomikontoret har sammanställt delårsbokslutet per 2018-08-31 och 
resultatet för kommunen är 27,9 mnkr.

Prognosen för helåret 2018 beräknas bli beräknas bli 6,2 mnkr vilket är 3,1 
mnkr sämre än budgeterat.

Presidierna för barn- och utbildningsnämnden samt socialnämnden deltar.

Beslutsunderlag
Delårsrapport per 2018-08-31

Skickas till
Kommunstyrelsen
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KSAU § 220/2018

Presidiemöte med socialnämnden 
Beslut
Arbetsutskottet har mottagit informationen.

Ärendebeskrivning
På mötet deltar socialnämndens ordförande Per-Inge Pettersson, förste vice 
ordförande Conny Daag, andre vice Jonny Bengtsson samt socialchef Ann-
Gret Sillén och controller Ola Gustafsson.  

Aktuella frågor lyfts bland annat om länssamverkan vad gäller familjerätt.

Skickas till
Socialnämnden
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KSAU § 221/2018 Dnr 2017/151

Motion från John Hoffbrink och Lisbeth 
Hoffbrink, båda SD, angående dekalerna på 
kommunens bilar
Förslag
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige 
att anse motionen avslagen i och med yttrandet från socialnämnden.

Sammanfattning
Socialnämnden har fått i uppdrag att avge ett yttrande över motion från 
sverigedemokraterna om dekalerna på kommunens bilar. Samråd har skett 
med berörda motionsställare.

Förvaltningen anser som regel att bilarna som används ska har dekaler och 
att det är en trygghet för den enskilde. Det finns vid vissa besök eller 
transporter skäl att använda bilar utan dekaler och det är viktigt att det valet 
kan göras då det bedöms viktigt.

Ärendebeskrivning
Fullmäktigeledamöterna John Hoffbrink och Lisbeth Hoffbrink, SD, vill 
genom sin motion att dekalerna på kommunens bilar som används av 
hemtjänsten och biståndshandläggare ska tas bort. De anger som skäl att 
alla andra inte ska veta hur många gånger och när under dygnet någon har 
hjälp av hemtjänsten eller då någon får besök av socialtjänsten.

Förvaltningen anser att de äldre och funktionshindrade har en rättighet till 
hjälp och att det är ett naturligt inslag i vår välfärd. Då det gäller dekaler på 
kommunens bilar anser förvaltningen att den enskildes trygghet förbättras 
gällande vem som kommer på besök genom att bilarna är uppmärkta. 
Det finns tillfällen och situationer inom socialtjänstens individ- och 
familjeomsorg då verksamheten väljer att använda bilar utan dekaler av 
säkerhetsskäl för både den enskilde och medarbetaren. En del medarbetare 
inom vård och omsorg har framfört att det utifrån arbetsmiljö och säkerhet 
skulle vara bättre att använda bilar utan dekaler. Förvaltningen anser som 
regel att bilarna som används ska ha dekaler men att tillgång bör finnas till 
bilar som inte har dekaler.

Socialnämnden fick uppdrag från arbetsutskottet att lämna yttrande över 
motionen och så har nu lämnats enligt beslut § 91/2018 i socialnämnden.
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Beslutsunderlag
Motion från John Hoffbrink och Lisbeth Hoffbrink, SD, om dekalerna på 
kommunens bilar
Kommunfullmäktige § 117/2017
Kommunstyrelsens arbetsutskott § 255/2017
Socialnämnden § 91/2018

Skickas till
Kommunstyrelsen
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KSAU § 222/2018 Dnr 2017/155

Motion från Börje Helgesson, L, om att 
förstärka de årsrikas situation
Förslag
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige 
att anse motionen besvarad med yttrandet från socialnämnden.

Sammanfattning
Socialnämnden har fått i uppdrag att avge ett yttrande över motion från 
Liberalerna (L) om att förstärka de årsrikas situation. Samråd har skett med 
berörda motionsställare.

Förvaltningen anser att tanken med måltidsvän bör utredas för att 
tydliggöra vilka möjligheter som finns, vilka kostnader som finns för att 
införa måltidvän och hur riktlinjerna för en sådan tjänst skulle se ut.
I första hand anser förvaltningen att den gemensamma måltiden bör ätas på 
en av kommunens restauranger. Det är viktigt att kostnaderna för 
måltidsvän tydliggörs och att förvaltningen tillförs budget för att hantera 
detta om beslut att införa projektet tas.

Ärendebeskrivning
Fullmäktigeledamoten Börje Helgesson, L, vill genom sin motion förstärka 
de årsrikas situation i kommunen genom att utreda möjligheten till att 
initiera projektet ”Måltidsvän”. I kommuner som genomfört projektet, 
exempelvis Kävlinge kommun, har en samverkan skett med ideella 
organisationer. Måltidsvän innebär att frivilliga besöker de äldre en gång 
per vecka för en gemensam måltid. Antingen äter de tillsammans hemma 
hos den äldre eller så äter de tillsammans på någon av kommunens 
restauranger. Måltidsvännens portion betalas av kommunen. Under det 
första projektåret i Kävlinge var det 18 personer som valde att använda sig 
av en måltidsvän.

I Hultsfreds kommun är det ca 150 personer som har beslut om någon form 
av hjälp i samband med måltider och som skulle kunna vara intresserade av 
måltidsvän. Inom förvaltningen finns redan idag en frivilligverksamhet som 
är mycket aktiv och ordnar många olika aktiviteter för kommunens äldre. 
Förvaltningen anser att en utredning för att tydliggöra möjligheter, 
kostnader och riktlinjer gällande att initiera ett projekt gällande måltidsvän 
är intressant. Precis som skrivs i motionen så är idag upplevelsen av 
ensamhet stor hos våra äldre. Ett projekt i form av måltidsvän skulle kunna 
påverka detta positivt. 
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Förvaltningen anser att det i första hand bör gälla att hjälpa den enskilde 
som så önskar till någon av äldreboendenas restauranger för att där 
gemensamt äta sin måltid.

Socialnämnden beslutade § 90/2018 att anta yttrandet som sitt eget och 
överlämna detsamma som yttrande över motionen. 

Beslutsunderlag
Motion från Börje Helgesson, L
Kommunfullmäktige § 120/2017
Kommunstyrelsens arbetsutskott § 258/2017
Socialnämnden § 90/2018

Skickas till
Kommunstyrelsen
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KSAU § 223/2018 Dnr 2017/119

Motion från S om utbildning för hemtjänstens 
personal i säkrare och tryggare bilkörning
Beslut
Arbetsutskottet beslutar att återremittera motionen för komplettering av 
uppskattad kostnad för en utbildningsinsats.

Sammanfattning
Socialnämnden har fått i uppdrag att avge ett yttrande över motion från 
socialdemokraterna om utbildning för hemtjänstens personal i säkrare och 
tryggare bilkörning. Samråd har skett med berörda motionsställare.

Förvaltningen anser att utbildningen skulle vara bra för personal inom 
hemtjänst, nattpatrull samt personal inom hälso- och sjukvård samt 
rehabilitering. Nuvarande utbildningsbudget bedöms inte kunna täcka 
kostnaden för en eventuell utbildning utan ekonomiska medel måste i så 
fall tillföras. Förvaltningen lyfter i sitt svar även frågan om personalens 
önskan om fler leasingbilar för att minska körning med egen bil. 
Förvaltningen anser det är en fråga som bör prioriteras i förhållande till 
kostnaden för en utbildningsinsats.

Ärendebeskrivning
Fem fullmäktigeledamöter, samtliga tillhörande S, vill genom sin motion 
att hemtjänstens personal ska utbildas i säkrare och tryggare bilkörning. 
Skälen till den föreslagna utbildningsinsatsen beskrivs i motionen vara att 
minska stressen, att personalen ska känna sig tryggare på vägen och att 
skador på bilarna ska minska. Utbildningen som föreslås är en utbildning 
liknande den som Mariestads kommun upphandlat genom NTF 
(Nationalföreningen för trafiksäkerhetens främjande). 

I en artikel som Mariestads Tidning skrivit gällande utbildningsinsatsen 
framgår att utbildningen består av två delar, dels en teknikkörning som är 
på 2 timmar per personal, dels en teoretisk utbildning ” Bilen som säker 
arbetsplats” i grupp på 2,5 timme. Den teoretiska utbildningen har 
genomförts i samband med arbetsplatsträffar i Mariestads kommun.

I Hultsfreds kommun skulle utbildningen omfatta ca 150 personer från 
hemtjänst och nattpatrull samt personal inom hälso- och sjukvård samt 
rehabilitering. Det är dessa arbetsgrupper som har mycket bilkörning i sina 
tjänster. Personalen som skulle vara aktuell för utbildning är uppdelade på 
sju olika grupper, där en del grupper är stora vilket innebär att den 
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teoretiska delen av utbildningen troligen skulle behöva genomföras vid två 
tillfällen i dessa grupper. 

Förvaltningens uppfattning är att det skulle vara en bra utbildning för 
anställda inom hemtjänsten. En upphandling som visar vilken kostnad det 
skulle innebära bör göras för att kunna ta slutlig ställning till om 
utbildningen ska genomföras. Mariestads kommun hänvisar även till höga 
reparationskostnader på bilarna som ett skäl till att genomföra utbildningen. 
Förvaltningen har tittat på reparationskostnaderna för leasingbilarna i 
hemtjänsten under 2017. Under baskontot finns både biltvätt, service och 
underhåll, däckbyten samt reparationer konterade. Vid genomgång av alla 
fakturor är kostnaderna för reparationer och självrisker ca 100 tkr.
Kostanden varierar från år till år och i samband med eventuellt fortsatt 
utredning bör jämförelser göras mellan flera år och även med olika 
kommuner.

Det som fortfarande är en fråga som diskuteras mycket inom hemtjänsten 
är att personalen kör en del med egen bil. Verksamheten har idag inte 
tillräckligt med leasingbilar för att helt täcka behovet. Det kan vara en fråga 
som kanske bör lösas innan en satsning på utbildning görs. Förvaltningen 
anser inte att nuvarande utbildningsbudget kan täcka kostnaden för en 
eventuell utbildning gällande säkrare och tryggare bilkörning. Ska den 
genomföras måste ekonomiska medel tillföras. 

Socialnämnden beslutade § 89/2018 att överlämna yttrande över motionen 
till arbetsutskottet.

Beslutsunderlag
Motion från socialdemokraterna om utbildning för hemtjänstens personal i 
säkrare och tryggare bilkörning
Kommunfullmäktige § 96/2017
Kommunstyrelsens arbetsutskott § 2019/2017
Socialnämnden § 89/2018

Skickas till
Socialnämnden
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KSAU § 224/2018 Dnr 2018/141

Sammanträdesdagar för kommunstyrelsen och 
kommunfullmäktige 2019
Förslag
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen att godkänna sammanträdesdagar 
för sin del och att kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige 
sammanträdesdagar för sin del. 

Sammanfattning
Sammanställning över sammanträdesdagar för kommunstyrelsen och 
kommunfullmäktige år 2019 har överlämnats för antagande.

Ärendebeskrivning
Kommunstyrelsen         Kommunfullmäktige

Tisdagar Kl Måndagar Kl
15 januari 14.00 11 februari 18.30
  5 mars 14.00 25 mars 18.30
  9 april 14.00 29 april 18.30
  7 maj 14.00 27 maj 18.30
  4 juni   9.00 

(budget)
24 juni 15.00 

(Budget)
Uppehåll juli-augusti Uppehåll juli-augusti
10 september 14.00 30 september 18.30 
22 oktober 14.00 11 november 18.30 
26 november 14.00 16 december 18.30

Kommunstyrelsens sammanträden börjar kl 14. Gruppmöten är mellan kl 
13 och 14. Budgetmötet i juni börjar kl 9. Kommunstyrelsens arbetsutskott 
sammanträder enligt särskild lista som anmäls i kommunstyrelsen. 
Vanligtvis är sammanträdena tisdagar 8.30-12 de tisdagar då 
kommunstyrelsen eller budgetberedningen inte har sammanträde. 

Kommunstyrelsens sammanträden är öppna för allmänheten enligt tidigare 
beslut i kommunfullmäktige.

Strategidagar för kommunstyrelsen kommer att planeras in under 2019. 
Med anledning av ny mandatperiod genomförs introduktionsdag 8 januari 
och utbildningsdag 15 februari för alla nyvalda. 
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Årsstämmor för Hultsfreds Kommunala Industri AB och AB Hultsfreds 
Bostäder sker i mars respektive april direkt före kommunfullmäktiges 
sammanträde.

Beslutsunderlag
Tjänsteskrivelse från kommunkansliet 

Skickas till
Kommunstyrelsen
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KSAU § 225/2018 Dnr 2018/143

Granskning av verkställigheten av 
kommunfullmäktiges beslut
Beslut
Arbetsutskottet beslutar att revisorernas granskning ska meddelas i 
kommunstyrelsen och till kommunfullmäktige.

Ärendebeskrivning
Revisorerna har genomfört en granskning av verkställigheten av 
kommunfullmäktiges beslut. Rapporten har överlämnats för beaktande.    

Beslutsunderlag
Missiv och granskningsrapport från revisorerna

Skickas till
Kommunstyrelsen för kännedom
Kommunfullmäktige för kännedom
Revisorerna

17



Sammanträdesprotokoll
Sammanträdesdatum
2018-10-09

1(1)

Kommunstyrelsens arbetsutskott

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande

KSAU § 226/2018 Dnr 2018/139

Taxa för tobakstillsyn från 2019-01-01
Förslag
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige 
att anta taxa för tobakstillsyn. 

Ärendebeskrivning
Från 2018-01-01 ansvarar miljö- och byggnadsnämnden för tillsyn enligt 
tobakslagen i Hultsfreds och Vimmerby kommuner. En gemensam taxa har 
tagits fram för tillsynsarbetet. 

Miljö- och byggnadsnämnden beslutade § 155/2018 att lämna förslag till 
taxa för tobakstillsynen till kommunfullmäktige för antagande.

Beslutsunderlag
Taxa för miljö- och byggnadsnämndens tillsyn enligt Tobakslagen 
(1993:581)
Miljö- och byggnadsnämnden § 155/2018 

Skickas till
Kommunstyrelsen

18



Sammanträdesprotokoll
Sammanträdesdatum
2018-10-09

1(1)

Kommunstyrelsens arbetsutskott

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande

KSAU § 227/2018

Bonus - Dackarna
Förslag
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen att i enlighet med partner- och 
sponsringsavtal besluta om utbetalning av bonusar för nådd kvartsfinal, 
semifinal och final till Dackarna på 21 500 kr vardera, dvs totalt 64 500 
kronor. 

Finansiering sker från kommunstyrelsens konto för oförutsedda utgifter 
enligt upprättat partner- och sponsringsavtal.

Ärendebeskrivning
Dackarna nådde final i 2018 års slutspel i elitserien och slutade som tvåa 
vilket gör att utbetalning av bonus ska ske.

Partner- och sponsringsavtalet mellan Målilla Motorklubb och Hultsfreds 
kommun innefattar en bonus på 21 500 kr om Dackarna når kvartsfinal, en 
ytterligare bonus på 21 500 kr om Dackarna når semifinal, samt en 
ytterligare bonus på 21 500 kr om Dackarna når final. 

Enligt avtalet ska bonusar finansieras ut kommunstyrelsens konto för 
oförutsedda behov och efter avslutad säsong konstateras att tre bonusar 
fallit ut till en summa av 64 500 kronor. 

Beslutsunderlag
Tjänsteskrivelse från turism- och informationschefen

Skickas till
Kommunstyrelsen
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Sammanträdesprotokoll
Sammanträdesdatum
2018-10-09

1(1)

Kommunstyrelsens arbetsutskott

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande

KSAU § 228/2018 Dnr 2018/136

Avtal om lokalvård
Förslag
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen besluta om att ingå avtal med 
Riksbyggen avseende lokalvård i kommunens äldreboenden.

Sammanfattning
Ett förslag till avtal om lokalvård har upprättats och ska godkännas av 
kommunstyrelsen.

Ärendebeskrivning
Föreningen Hultsfred Trygga Hem har av kommunen köpt Ekliden, 
Hemgården och Lindgården. Föreningens fastighetsförvaltning sköts av 
Riksbyggen. Lokalvård i fastigheterna har tidigare skötts av kommunens 
serviceenhet. För att trygga anställningarna för den berörda personalen i 
kommunen föreslås att kommunen säljer tjänsten lokalvård till Riksbyggen. 
Omfattningen kommer att vara densamma som utförts i kommunens regi.
 
Försäljningen av tjänster gällande lokalvård, innebär att kommunen säljer 
1,55 heltidstjänster fördelat på 
Hemgården 0,45 
Ekliden 0,60
Lindgården 0,50 

Kontraktet skrivs på 5 år. 

Beslutsunderlag
Tjänsteskrivelse med bilaga

Skickas till
Kommunstyrelsen
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Sammanträdesprotokoll
Sammanträdesdatum
2018-10-09

1(1)

Kommunstyrelsens arbetsutskott

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande

KSAU § 229/2018 Dnr 2018/146

Hyresavtal ishallen i Virserum 2018-2019
Förslag
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen att godkänna avtalet med 
Virumsvallen för 2018-2019.

Ärendebeskrivning
Ett avtal för 2018/2019 har upprättats mellan Virumsvallen AB som 
fastighetsägare/hyresvärd och Hultsfreds kommun som hyresgäst.

För nyttjande av ishallen under hyresperioden betalar Hultsfreds kommun 
779 000 kronor. I avtalet finns noterat de veckodagar och tidpunkter som 
Hultsfreds kommun har rätt att nyttja. 

För 2017/2018 betalade kommunen 768 000 kronor.

Beslutsunderlag
Förslag till avtal

Skickas till
Kommunstyrelsen
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Sammanträdesprotokoll
Sammanträdesdatum
2018-10-09

1(1)

Kommunstyrelsens arbetsutskott

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande

KSAU § 230/2018

Anmälningsärenden
1. Miljö- och byggnadsnämndens beslut om samråd detaljplan 
Hultsfredbyn
2. Socialnämndens beslut om prioriterade områden för att förbättra den 
psykiska hälsan
3. Nya företag i kommunen
4. Glokala Sverige 
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